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	1. Welcome to the Reel of Fortune!
2. The Reel of Fortune is a game where you can receive Playson coins or cash prizes.

There are three top cash prizes on the Reel of Fortune.
· NUM
· NUM
· NUM

The prizes range is:
Cash prizes: NUM-NUM
Playson coins prizes: NUM-NUM

1.  The Reel of Fortune game becomes available after you collect enough Playson coins in the main game.


Playson coins will be added to the balance of the Reel of Fortune game after filling the progress bar around the 'SPIN' button in the main game.

Keep in mind that you should have at least 1 cent or currency equivalent to launch Reel of Fortune.
A bright animation on the Reel of Fortune icon in the lower left corner of the main game screen will indicate that the game is available. Near the icon you can find the number of coins collected for Reel of Fortune.


2. To start playing Reel of Fortune, click on the icon. A new interface will open before you.

3. Your Playson coins and real credit will be displayed in the main game and also in the Reel of Fortune interface.

4.You can increase or decrease the bet for Reel of Fortune using the (+) or (-) button.


5. The higher the bet, the more sectors are played and more chances to win.
You can choose:
· 1-sector spin
· 3-sector spin
· 5-sector spin.

6. Press the 'SPIN' button and start Reel of Fortune!

7. In the game Reel of Fortune you can get:
· cash prize;
· Playson coins;
· cash prize and Playson coins at the same time.

The cash prize is credited immediately to your credit.
Accumulated Playson coins cannot be used in slots or table games.
This internal currency is appropriate for Reel of Fortune game only.

8. Playson Ltd. reserves the right to stop the Reel of Fortune at any time for an indefinite period without paying the prizes at the moment when Reel of Fortune is stopped in case of extraordinary circumstances.
Problems with the Internet connection can lead to delays of Reel of Fortune, but they do not affect your win.
Malfunction voids all pays and plays.

The Reel of Fortune game can be disabled by the operator at any time. The accumulated coins will remain on your virtual balance by the next Reel of Fortune activation.

	1. Добро пожаловать в Reel of Fortune! (Колесо фортуны)
2. Reel of Fortune – игра, в которой вы можете получить монеты Playson или денежный приз.
На Колесе Фортуны есть топ-3 денежных призов:
· NUM
· NUM
· NUM
На Колесе Фортуны есть такие призовые секторы:
Денежные призы: NUM-NUM
Монеты Playson: NUM-NUM

1.  Игра Reel of Fortune становится доступной после того, как вы соберете достаточное количество монет Playson в основной игре.
Монеты Playson будут добавлены на баланс игры Reel of Fortune после заполнения шкалы прогресса вокруг кнопки ‘SPIN’ в основной игре.

Обратите внимание, что для запуска Reel of Fortune, на вашем счету должно быть не менее 1 цента или денежный эквивалент в другой валюте.
Индикатором того, что игра доступна, станет яркая анимация на иконке Reel of Fortune в нижнем левом углу экрана в основной игре. Рядом с ней вы сможете увидеть количество собранных монет для Reel of Fortune.


2. Для начала игры Reel of Fortune нажмите на иконку. Перед вами откроется новый интерфейс.
3. Монеты Playson и реальный денежный счёт будут отображаться как в основной игре, так и в интерфейсе Reel of Fortune.

4. Вы можете увеличивать или уменьшать ставку для Reel of Fortune используя кнопку (+) или (–).

5. Чем больше ставка – тем больше секторов играет и больше шансов на выигрыш.
Вы можете выбрать:
· вращение в 1 сектор; 
· вращение в 3 сектора;
· вращение в 5 секторов.

6. Нажмите кнопку ‘SPIN’ и запустите Reel of Fortune!

7. В игре Reel of Fortune вы можете получить:
· денежный приз;
· монеты Playson  для игры в Reel of Fortune;
· денежный приз и монеты Playson для Reel of Fortune одновременно.
Денежный приз зачисляется сразу же на ваш денежный счет.
Монеты Playson не могут использоваться в слотах или настольных играх. 
Эти монеты доступны только в игре Reel of Fortune.

8. Playson Ltd. оставляет за собой право остановить Reel of Fortune в любой момент на неопределенное время, без выплаты призов на момент остановки Reel of Fortune, в случае чрезвычайных обстоятельств.
Проблемы с подключением к интернету могут привести к задержкам Reel of Fortune, но они не влияют на ваш выигрыш.
Неисправность аннулирует все выплаты и игры.
Игра Reel of Fortune может быть отключена оператором в любой момент. Накопленные монеты останутся на вашем виртуальном балансе до следующего включения Reel of Fortune.




